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     Protokół Nr 185/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 28 kwietnia 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 16:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

4. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

5. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie skierowania do 

konsultacji społecznych „Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030”. 

6. Rozpatrzenie wniosku Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 21 kwietnia 2021 roku w sprawie ogłaszania nowych 

konkursów na stanowiska dyrektorów szkół i placówek oświatowych. 

7. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

8. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 
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9. Informacja w sprawie podpisania umowy najmu garażu pomiędzy Domem Wczasów 

Dziecięcych a osobą fizyczną. 

10. Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia przetwarzania danych 

osobowych w imieniu Administratora” w związku z zawartą umową główną dotyczącą 

„Analizy finansowo-organizacyjnej” jednostek oświatowych Powiatu Myśliborskiego. 

11. Rozpatrzenie wniosków o dokonanie zmian w planach finansowych wydziałów  

i  jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że jest to uchwała 

wykonawcza po odbytej sesji Rady Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 185/595/2021 z dnia 28 kwietnia 2021 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz w planie finansowym 

zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 185/596/2021 z dnia 28 kwietnia 2021 roku w sprawie 

zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie skierowania do konsultacji 

społecznych „Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
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Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących „Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030”. 

Konsultacje przeprowadza się poprzez zamieszczenie w Biuletynie Informacji Publicznej  

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, tablicy ogłoszeń Starostwa oraz stronie internetowej 

www.powiatmysliborski.pl ogłoszenia, którego celem jest rozpoznanie potrzeb przy 

projektowaniu „Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030”. 

Dodatkowo konsultacje będą przeprowadzane bezpośrednio w Wydziale Edukacji  

i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w budynku przy ul. Północnej 15 w pokoju 

nr 418. Zasięg terytorialny konsultacji będzie obejmował Powiat Myśliborski. Opinie 

(propozycje, wnioski) dotyczące „Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-

2030” można składać w formie pisemnej na formularzu konsultacji. Termin rozpoczęcia 

konsultacji ustala się na dzień 6 maja 2021 roku, natomiast termin zakończenia konsultacji 

ustala się na dzień 20 maja 2021 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 185/597/2021 z dnia 28 kwietnia 2021 roku w sprawie 

skierowania do konsultacji społecznych „Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na 

lata 2021-2030”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie wniosku Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 21 kwietnia 2021 roku w sprawie ogłaszania 

nowych konkursów na stanowiska dyrektorów szkół i placówek oświatowych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił wniosek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia 

i Spraw Społecznych z dnia 21 kwietnia 2021 roku, aby w czasie stanu zagrożenia 

epidemicznego nie podejmować działań w zakresie ogłaszania nowych konkursów na 

stanowiska dyrektorów szkół i placówek oświatowych oraz przedłużenia na co najmniej trzy 

kolejne lata lub na całą kolejną kadencję dla dotychczas zatrudnionych dyrektorów jednostek 

lub dyrektorów, którym powierzono pełnienie obowiązków dyrektora. 

Przedstawił informację Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju na temat dyrektorów, 

którym kadencja kończy się w roku szkolnym 2020/2021. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przedmiotowego wniosku. Zwróciła  uwagę, że został on również 

przedstawiony podczas sesji Rady Powiatu. Poruszyła kwestię uzgodnień koalicyjnych  

w kwestiach działań w zakresie poszczególnych gmin. Poruszyła temat powierzenia 

stanowiska dla dyrektora Zespołu Szkół w Dębnie. Przekazała, że przedłużenie kadencji dla 

niej i mieszkańców Dębna jest nie do zaakceptowania. Zauważyła, że ustawa covidowa nie 

nakłada obowiązku nie organizowania konkursów. Jest rozporządzenie, w sprawie organizacji 

konkursów, które można wykorzystać. Ustawa daje jedynie pewną furtkę. Przekazała, że nie 

ma jej akceptacji dotyczącej przedłużenia kadencji dla dyrektora i wicedyrektora placówki  

w Dębnie. 

http://www.powiatmysliborski.pl/
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Poruszyła kwestię nakładów ponoszonych przez Powiat Myśliborski na oświatę, które są 

olbrzymie. Zwróciła uwagę na sytuację jaka się wydarzyła w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach i pracę dyrektora placówki. Przekazała, że nie do 

zaakceptowania są wydarzenia jakie mają miejsce w placówkach Myśliborskich. Odniosła się 

do kwestii organizacji konkursów i obsadzania stanowisk osobami, które są rzetelne, są 

fachowcami i które będą oświatę ciągnąc do góry a nie trzymać na  niskim poziomie. 

Odniosła się do pracy wykonywanej przez dyrektora szkoły. Zwróciła uwagę, że w Gminie 

Dębno są ogłaszane konkursy na stanowiska dyrektorów.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poparł stanowisko Członka Zarządu Wioletty Drzewińskiej. Przekazał, że uważa  również, iż 

nie można wszystko opierać na covidzie. Należy przeprowadzić konkursy na stanowiska 

dyrektorów i dokonać odpowiednich wyborów. Zwrócił uwagę na znoszenie restrykcji 

związanych z covidem i fakt, że ogłoszenie konkursów nie będzie rzeczą nadzwyczajną. 

Odniósł się do kwestii wypowiedzi Przewodniczącego Komisji podczas obrad sesji Rady 

Powiatu. Poruszył temat koncepcji dotyczącej połączenia Domu Wczasów Dziecięcych  

z Zespołem Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. Zwrócił uwagę, na mozolne 

działania jakie podejmowane są w kwestii oświaty.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na finansowanie oświaty i działania jakie są podejmowane. Przekazała, że 

radni będą z nich rozliczani. Odniosła się do kwestii organizacji konkursów, jeżeli dyrektorzy 

w Myśliborzu odpowiadają radnym z tego terenu, to niech pozostaną na stanowiskach, 

natomiast w placówce w Dębnie powinien być ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora. 

Zwróciła uwagę na liczne informacje dotyczące sytuacji w placówce, które nie są do 

zaakceptowania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do wniosku Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych. Zwróciła uwagę na trudna pracę placówek w dobie covidu. 

Dyrektorzy ciężko pracowali jeżeli chodzi o organizację nauki zdalnej. Pomału placówki będą 

wracać do normalnego funkcjonowania. Dobrze by było, aby ci sami ludzie zarządzali w tym 

okresie placówką. Przekazała, że wniosek Komisji jest uzasadniony. Jeżeli chodzi o placówkę 

w Dębnie to Zarząd nie ma informacji co tam się strasznego zadziało, w ciągu dwóch lat 

wyniki placówki się poprawiły. Zauważyła, że wzrosły nabory, a deficyt finansowy placówki 

uległ zmniejszeniu. Poprosiła, aby się zastanowić i na ten rok przedłużyć kadencję obecnie 

sprawującym funkcje dyrektorom. Zwróciła uwagę, że w Młodzieżowym Ośrodki 

Wychowawczym w Renicach nie ogłoszono konkursu, tylko z uwagi na covid powierzono 

pełnienie obowiązków dyrektora innej osobie. Poprosiła o przeprowadzenie rozmów  

w kwestii zarzutów jakie są odnośnie dyrektora placówki w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła sprawę wnoszonych zarzutów, przekazał, że nie zgadza się na przedłużenie 

sprawowania funkcji dyrektora placówki, ponieważ covid nie jest żadną przeszkodą, aby 

zorganizować konkurs. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że w Gminie Myślibórz stanowiska dyrektorów szkół zostały przedłużone na 

rok z uwagi na covid. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że Burmistrz Dębna natomiast ogłasza konkursy, nie ma obowiązku dokonywania 

przedłużenia kadencji dyrektorom. Odniosła się do sytuacji w placówce i tematów jakie 

zgłaszają mieszkańcy. Poinformowała, że nie akceptuje wniosku zgłoszonego przez Komisję. 

Poruszyła sprawę ustaleń koalicyjnych w tej kwestii. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na konieczność uzyskania opinii Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju  

w kwestii złożonego wniosku. Poruszył kwestię braku uwag co do dyrektorów jednostek 

sprawujących swoją funkcję. Zaproponował, aby temat ten był omówiony po uzyskaniu 

informacji od naczelnika wydziału. Zwrócił uwagę, że Komisja złożyła wniosek proponując 

przedłużenie kadencji dla tych dyrektorów, co do których nie ma żadnych skarg i zażaleń. 

Należy zatem zweryfikować sytuację w poszczególnych placówkach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat ustaleń koalicyjnych w tej sprawie. Odniósł się do sytuacji w szkołach i opinii 

na temat pracy dyrektorów szkół.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do pełnienia funkcji przez dyrektora ZS w Dębnie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że wniosek Komisji dotyczyłby 5 dyrektorów placówek, którym kończy się 

kadencja. Przekazała, że będą to ZS Nr1 w Dębnie, Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna  

w Barlinku, ZS w Myśliborzu, MOS w Smolnicy oraz ZSiPO w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jaki wpływ na podjecie decyzji będzie miało stanowisko Naczelnika Wydziału 

Edukacji i Rozwoju? Zwrócił uwagę, na ilość placówek jakich dotyczy wniosek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała odłożenie rozpatrzenia wniosku na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Zwróciła uwagę na konieczność przedyskutowania kwestii związanych z ogłoszeniem 

konkursów i przedłużenia kadencji dyrektorom placówek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała, że nie akceptuje wniosku Komisji, natomiast odłożenie w czasie 

przedmiotowego tematu nic nie zmieni. Odniosła się do kwestii związanej z ogłaszaniem 

konkursów na stanowisko dyrektora placówki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do ustaleń koalicyjnych i poruszył temat ogłaszania konkursów na stanowisko 

dyrektora placówki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi dotyczące statusu poszczególnych dyrektorów i decyzji dotyczące ogłaszania 

konkursów. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że jeżeli jest dobry dyrektor placówki to organ ma prawo do przedłużenia jemu 

kadencji. Odniosła się do kwestii zatrudnienia dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że wniosek nie dotyczy tylko jednego dyrektora placówki, a pięciu dyrektorów. 

Poinformował, że chciałby poznać stanowisko wydziału w tej kwestii. Zauważył, że temat ten 

należałoby przeanalizować. Zaproponował rozpatrzenie sprawy na kolejnym posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również poprosiła o czas na podjęcie decyzji w przedmiotowej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby przeprowadzić głosowanie w przedmiotowej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również wskazał na przegłosowanie tematu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła formalny wniosek o rozpatrzenie przedmiotowego wniosku na kolejnym posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził następujące głosowania: 

 

Za  przyjęciem wniosku o odłożenie rozpatrzenia sprawy na kolejne posiedzenie Zarządu 

Powiatu  głosowało 2 Członków Zarządu, przeciw – 2, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od 

głosu. 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył wniosek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 21.04.2021r., aby  

w czasie stanu zagrożenia epidemicznego nie podejmować działań w zakresie ogłaszania 

nowych konkursów na stanowiska dyrektorów szkół i placówek oświatowych oraz 

przedłużenia na co najmniej trzy kolejne lata lub na całą kolejną kadencję dla dotychczas 

zatrudnionych dyrektorów jednostek lub dyrektorów, którym powierzono pełnienie 

obowiązków dyrektora. 

Za  przyjęciem wniosku Komisji głosowało 2 Członków Zarządu, przeciw – 3, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

 

 



7 
 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że projekt uchwały dotyczy powierzenia Pani Małgorzacie Woroch – 

wychowawcy w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach pełnienie 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach na okres od  

1 maja 2021 roku do 31 sierpnia 2022 roku. 

Poinformowała, że Kuratorium Oświaty oraz Rada Pedagogiczna placówki pozytywnie 

zaopiniował kandydaturę Pani Małgorzaty Woroch na stanowisko dyrektora jednostki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 185/598/2021 z dnia 28 kwietnia 2021 roku w sprawie 

powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla Pani Małgorzaty Woroch 

– pełniącej obowiązki Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach do 

składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 185/599/2021 z dnia 28 kwietnia 2021 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Informacja w sprawie podpisania umowy najmu garażu pomiędzy Domem Wczasów 

Dziecięcych a osobą fizyczną. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że na potrzeby 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu zabezpieczono pomieszczenia 

garażowe będące w trwałym zarządzie ZS w Myśliborzu, zatem garaż na terenie Domu 

Wczasów Dziecięcych może zostać wynajęty wnioskodawcy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie „Umowy powierzenia przetwarzania danych osobowych 

w imieniu Administratora” w związku z zawartą umową główną dotyczącą „Analizy 

finansowo-organizacyjnej” jednostek oświatowych Powiatu Myśliborskiego. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił i omówił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie wniosków o dokonanie zmian w planach finansowych wydziałów  

i  jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Przedstawiła wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu z dnia 23.04.2021r. 

W związku z realizacją projektu pod nazwą „Regionalne Pogotowie Kryzysowe” 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego, realizowanego na podstawie umowy nr ROPS/166/2020 zawartej w dniu  

28 października 2020 roku wnioskuję o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki 

polegającym na przesunięciu środków pomiędzy paragrafami w kwocie 361,00 zł w dziale 

852 „Pomoc społeczna” , rozdział 85295 „Pozostała działalność”. Zmniejszeniu w kwocie 

361,00 zł na paragrafie 443 „Różne opłaty i składki”, oraz zwiększeniu w kwocie 361,00 zł na 

paragrafie 606 „Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych” celem zapewnienia 

środków na rejestrację samochodu zakupionego w projekcie „Regionalne Pogotowie 

Kryzysowe”. Proszę o uwzględnienie powyższych zmian w planie wydatków Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie na 2021 rok.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

Zwróciła uwagę, że nie ma informacji, że wydatki bieżące można przenieść na majątkowe. 

Wniosła uwagi dotyczące przedstawionego wniosku. Zaproponowała, wyjaśnienie sprawy  

z dyrektorem jednostki. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia na jedne z kolejnych posiedzeń 

Zarządu Powiatu wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu z dnia 23.04.2021r. o zmianę w planie finansowym na 2021 roku 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Przedstawiła wniosek Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego 

w Myśliborzu z dnia 27.04.2021r. znak BOŚ.3026.2.2021.RL. 
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W związku konieczności wykonania wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Szczecinie, należy zwrócić niezbędne koszty postępowania sądowego.  

W założeniach do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok zaplanowano 

pierwotnie w dziale 750 rozdziale 75020 § 4610 kwotę 200,00 PLN. Jednakże ostatecznie 

zachodzi konieczność zwiększenia planu wydatków w dziale 750 rozdziale 75020 § 4610  

o kwotę 397,00 PLN w roku 2021. Oznacza to zwiększenie środków w § 4610  

z kwoty 200,00 PLN do kwoty 597,00 PLN. W tym celu, zmniejszeniu o tę samą kwotę 

(397,00 PLN) ulegają środki zaplanowane w §4210. Zmniejszenie zaplanowanych środków  

o kwotę 397,00 PLN nie będzie stanowiło przeszkody w realizowaniu pozostałych zadań.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 13 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 17:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 


